
Zápis z porady vedení konané dne 11. 11. 2013 

Přítomni: Křenek, Novotná Buršíková, Veselý, Regner, Šrubařová, Dostál, Kohoutková 

Omluveni: Bartošek, Matyska, Ledvinka, Račanský 

 

1. Kontrola úkolů z minulé porady 

 Proběhla diskuse o pohledu na pohotovosti, jsou součástí integrace postupů pro 

krizové řízení, zůstává v úkolech, 2. 12. průběžná kontrola. 

 Návrhy na projektové odměny by měly být hotovy do 23. 11., nejpozději do 25.-26. 

11. dostane Vojtová konkrétní částky 

 Osoby pro členství v oborových verifikačních a hodnotících panelech a na členy 

expertních panelů Rady pro výzkum, vývoj a inovace.– Křenek s Holubem zašlou 

návrhy jmen, koho bychom mohli navrhnout. (odpovídá Křenek a Holub)  

 Využití prostorů na Gotexu - Šrubařová se tento týden sejde s Křenkem (kontrola 

18. 11.) 

 Veselý informoval o diskusi s klíčovými zaměstnanci, kolegium zváží zpřesnění nebo 

doplnění témat a informací, zájemci se ozvou Veselému.  

 

2. Ostatní  

 Ředitel obdržel výzvu k nominaci osob pro účast v programovém výboru programu 

Horizont 2020. Do středy je nutno vybrat kandidáta. + kandidáty na RVVI. Dostál se 

spojí s Matyskou (odpovídá Dostál)  

 Šrubařová požádala divizní, aby informovali pracovníky o nutnosti požádat o 

dovolenou, kterou chtějí vybírat koncem roku. Na 19. 12. nebude dovolená povolena – 

je naplánováno školení BOZP a PO, následně vánoční večírek.  

 Divizní sdělí do příštího týdne Šrubařové a na sekretariát, kolik univerzitního vína by 

potřebovali (odpovídají divizní)  

 Šrubařová zašle kolegiu materiál týkající se kontrol na projektech (odpovídá 

Šrubařová)  

 Kohoutková informovala, že letos nebudeme čerpat peníze na Archibus, prostředky 

budou použity na Magion.  

 Regner informoval o návštěvě z Utrechtu, navrhl zvážit využití získaných kontaktů 

pro nabídku komerčních služeb 

 Monitoring teploty na sálech - primární čidla funkční, řeší se zasílání sms a přístup k 

záložnímu měřicímu systému.  

 Návrhy na témata pro jednání s Janyškovou komisí obratem pošlou členové kolegia 

Regnerovi. 

 Ve středu proběhne setkání tajemníků, divizní pošlou Veselému případné požadavky 

na témata k diskusi. Je potřeba ověřit informace od Pištěka – nákupy pro fakulty. 



 V rámcové smlouvě zbývá cca 800 000 Kč (nákup do konce listopadu, pak už 

nemůžeme garantovat dodání a fakturaci).  

 Kohoutková informovala, že nelze přenést projekt GIS (TAČR) na SUKB,   Ing. 

Brančík s převodem nesouhlasí. 

 Divizní zašlou témata, která by měla být řešena na schůzce s SUKB v listopadu.  

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý 

zástupce ředitele ÚVT MU 

 


